
Rapporter från styrelsemötet 2019-12-03 
 
Ordförande 
Möte med kommunen om att dra ut kommunalt VA till klubbhuset. Anslutningsavgift 
149.000:-. Förslag om att bygga till WC i kontoret. KL får styrelsens uppdrag att fortsätta 
utreda anslutning kommunalt avlopp inkl. WC. 

 
Valberedningen ska sammankallas med uppdrag att hitta en till två nya styrelsemedlemmar. 

 
Tidpunkt för årsmöte fastställs till 19/2-20 19.00, meddelas på hemsida. 
 
Skattmästare 
Ny aktör Bellecta kommer att distribuera all fakturering från och med vårfakturering (detta är 
ett avtal med SBU, distributionen är finansierad via Svenska Sjö). De kan även sköta alla 
inbetalningar, inkl. krav, inkasso, mm). Månadsavgift om 99:- för klubben. Detta prövas 
under 2020. Allt bygger på BasK. 
  
Varvschef 
Alla upptagningar har gått bra. 

 
Intendenten 
Märkning av klubbens värdefulla verktyg och inventarierna ska ske. 
Ordnande av verkstaden för att kunna ha hand om verktyg med ett inventariesystem och med 
märkning av alla värdefulla maskiner och verktyg.  
Rensning kommer att ske av yttre verkstaden och containern. Alla delar som inte tillhör 
klubben och som är ovidkommande skall tas bort 
Vatten är avstängt 
AGA hämtar tillbaks gasflaskor under veckan 

 
Sekreterare 
- 
 
Hamnkapten 
Eventuellt även vridning av Ponton 1 och 2 dock har detta inte skett 
Offert tas in på utebelysning utanför klubbhuset likt hamnplan 

 
Informationsansvarig 
- 

 
Klubbmästare 
  
AO skickar ut informationsbrev. Glöggafton med Anders Lewander 11/12 19.00 
De från styrelsen som kommer samlas 18.00,  
Inkom 7st anmälningar till kurs för förarintyg som är starkt subventionerad.  
	


